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Dôvodová správa 

 

Útvaru pre styk s verejnosťou Miestneho úradu Bratislava-Ružinov vyplynula z uznesenia MZ 

MČ Bratislava-Ružinov č. 422/XXIV/2017 zo dňa 7.2.2017 úloha vyhotoviť záznam z 

každého vystúpenia občanov v bode miestneho zastupiteľstva „Vystúpenie občanov“ tak, ako 

to býva v zápisniciach zo stretnutí starostu s obyvateľmi, a aby na konkrétne vznesené 

požiadavky bolo zodpovedané v informatívnom materiáli na nasledujúcom rokovaní 

miestneho zastupiteľstva. 

 

Dňa 26.6.2018 vystúpili na XXXVIII. Zasadnutí miestneho zastupiteľstva v bode „Vystúpenie 

občanov“ 4 obyvatelia so svojimi podnetmi. 

 

Podnet č. 1: Obyvateľ hovoril o špine, ktorá sa valí na poslancov cez rôzne pamflety, 

a zároveň považoval za zvláštnu kolíziu udalosti ohľadne parkovania v Ružinove so 

zasadnutím miestneho zastupiteľstva. Taktiež vyjadril nespokojnosť s predčasne zrušeným 

verejným zhromaždením občanov v Radošínskom naivnom divadle.  

Podnet č. 2: Mestský a župný poslanec kritizoval rozpadávajúcu sa samosprávu v Ružinove. 

Tvrdí, že odvolanie si zaslúži najmä vedenie Cultusu, ale aj predstavenstvo RPVPS. Zároveň 

zdôraznil chýbajúce financie v RŠK. 

Podnet č. 3: Obyvateľ, člen komisie územného plánovania a životného prostredia, upozornil na 

problém náhradnej výsadby za suché stromy a vyslovil želanie, aby Ružinov ostal naďalej 

zelený. Taktiež upozornil na problematiku stavebnej uzávery v Ružinove, pri ktorej očakáva 

od starostu väčšiu razantnosť v jej riešení. 

 

Podnet č. 4: Obyvateľka, zástupkyňa občianskeho združenia Štrkovecké jazero pre všetkých, 

vzniesla obavu, že obľúbené voľnočasové miesto Ružinovčanov je ohrozené projektmi 

investorov a žiada kvalitne vypracovaný plán zóny, pričom chcú nového spracovateľa, 

nakoľko doterajší nespolupracoval s mestskou časťou a zhotovenie sa naťahuje. Na záver 

zdôrazňuje, že obyvatelia sú proti výstavbe v okolí jazera a majú záujem vyriešiť celý problém 

v prospech obyvateľov. 

 


